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Lietuvos automobilių sporto federacija  

LASF Tarybos posėdžio protokolas Nr. 2024-18 

2024-07-25 

 

LASF Tarybos posėdis vykęs el.paštu pradėtas 2024-07-25 (ketvirtadienį) 12:05val., baigtas 2024-

07-25 (ketvirtadienį) 23:59val.  

 

Dalyvavo:  

LASF prezidentas - Egidijus Janavičius  

LASF tarybos nariai – Povilas Jankavičius, Vitalijus Plastininas, Jonas Dereškevičius, Ona Jasinskaitė 

Nedalyvavo - Vladas Pleskovas, Sandra Janušauskaitė 

 

Posėdžio pirmininkas – Egidijus Janavičius  

Posėdžio sekretorė – Indrė Janauskaitė  

 

I. Darbotvarkės pristatymas ir tvirtinimas:   

SIŪLYTA: patvirtinti LASF posėdžio darbotvarkę:  

1. Dėl varžybų vadovo sprendimų mini kroso čempionato V etape, kroso pirmininko 

atsistatydinimo, kroso čempionato IV etapo komisaro skyrimo. 

 

 

BALSUOTA: UŽ - VIENBALSIAI 

NUTARTA: patvirtinti LASF posėdžio darbotvarkę: 

1. Dėl varžybų vadovo sprendimų mini kroso čempionato V etape, kroso pirmininko 

atsistatydinimo, kroso čempionato IV etapo komisaro skyrimo. 

 

II. Darbotvarkės klausimų nagrinėjimas: 

 

1. Dėl varžybų vadovo sprendimų mini kroso čempionato V etape, kroso pirmininko 

atsistatydinimo, kroso čempionato IV etapo komisaro skyrimo. 

SVARSTYTA: liepos 16 dieną buvo gautas ASK „ŽAIBAS“ prašymas įvertinti Lietuvos MINI KROSO 

čempionato 5 etapo varžybų vadovo A. K. darbą ir priimtą sprendimą dėl vieno iš dalyvių 

pašalinimo iš finalinio važiavimo.  
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Iki šio posėdžio vyko E. Janavičiaus susirašinėjimas su A. K. Buvo diskutuojama su specialistais, kad 

įvertinti A. K. priimto sprendimo teisingumą. Didžiausia problema tame, kad buvo pažeistos 

sprendimo priėmimo procedūros. Tai pat yra labai didelė šališkumo tikimybė priimant sprendimą. 

Tarybos nariai buvo supažindinti su visa medžiaga (prašymas, vaizdo medžiaga ir susirašinėjimo 

detalės). 

Liepos 16 dieną po pietų buvo gautas LASF kroso komiteto pirmininko A. Kliminsko atsistatydinimo 

prašymas. Taip pat A. Kliminskas išreiškė nenorą eiti sporto komisaro pareigų LAX etape Pavilkijyje 

liepos 28 d. ir tą darytų tik dėl to, kad taip buvo iš anksto susitarta. 

Reziumuojant, autokroso bendruomenėje tvyro didžiulė įtampa. Jaučiamas akivaizdus 

susipriešinimas ir nepasitenkinimas kroso komitetu ir vadovavimu varžybose. Labai panaši situaciją 

buvo drago disciplinoje iki šių metų, kai nei viena komiteto sudėtis nesugebėjo užsitarnauti 

pagarbos ir autoriteto. Todėl buvo priimtas sprendimas reorganizuoti komitetą į komisiją, kuri 

būtų tiesiogiai pavaldi LASF tarybai ir jai vadovautų generalinė sekretorė. Šiandien galima drąsiai 

teigti, kad toks sprendimas labai pasiteisino. Drago bendruomenėje įtampa atslūgo. 

SIŪLYTA:  

1.1. liepos 28 dieną vyksiančiam LAX etapui įsteigti tarėjų kolegiją darbui su sporto komisaru, kuri 

padėtų nagrinėti incidentus trasoje. Tarėjų kolegijos nariai: Ričadras Lepšys, Žydrūnas Šarkūnas ir 

Mindaugas Sidabras. 

1.2. sporto komisaro pareigas LAX IV etape pavesti K. Aleknavičiui; 

1.3. sankcijos taikymo A. K. klausimą perkelti į kitą tarybos posėdį, tam kad visi Tarybos nariai 
turėtų galimybę gerai įsigilinti į situaciją, taip pat sekančiam posėdžiui perkelti kroso komiteto 
reorganizaciją į komisiją. 

BALSUOTA: UŽ – VIENBALSIAI 

NUTARTA:  

1.1. liepos 28 dieną vyksiančiam LAX etapui įsteigti tarėjų kolegiją darbui su sporto komisaru, 

kuri padėtų nagrinėti incidentus trasoje. Tarėjų kolegijos nariai: Ričardas Lepšys, Žydrūnas 

Šarkūnas ir Mindaugas Sidabras. 

1.2. sporto komisaro pareigas LAX IV etape pavesti K. Aleknavičiui; 

1.3. Sankcijos taikymo A. K. klausimą perkelti į kitą tarybos posėdį, tam kad visi Tarybos nariai 

turėtų galimybę gerai įsigilinti į situaciją, taip pat sekančiam posėdžiui perkelti kroso komiteto 

reorganizaciją į komisiją. 

 
Protokolo lapų – 2.  

 

Posėdžio pirmininkas Egidijus Janavičius  

Posėdžio sekretorė Indrė Janauskaitė  


